
Utkast til reguleringskart med markering av alle mottatte innspill 

Kommentarer til markert innspill på kartet ovenfor: 

1-8 RØDE SIRKLER Dette er antall steder hvor dagens løyper Krysser FV27. Vegvesenet ber om at antall 
kryssinger i reguleringsplanen blir vurdert, og eventuelt bli redusert.  Kommentarene fortsetter på neste 
side. 



-- 1 Løypa bør legges om.  

-- 3 Brøyting av veg ønskes.  

-- 4 Løypa bør legges utenom Myvegen.

-- 9 Flaksjølivegen ønskes brøytet fra bommen og inn til Telenor hytta  

-- 10 Forslag fra VTSA om ny skiløypetrase fra Slæen til Gulltjønn.  

– 11 og 21 Forslag fra VTSA og en hytteeier til omlegging av dagens løypetrase.   

– 15 og 19 Flaksjølivegen ønskes brøytet av Flaksjølivegen veglag, og 1 hytteeier.   

– 20 Eier av en større fritidseiendom godtar ikke skiløyper med vedlikehold over sin grunn.   

– 22 Forslag til endring av løypetraseer.   

– 27 Veg inn til hytter ønskes brøytet.   

– 26 Skiløype-traseen må låses i vannkanten.   

– 29 Eier av større fritidseiendom godtar ikke skiløyper over sin eiendom.   

– 31 Eier av større fritidseiendom godtar ikke skiløyper over sin eiendom.   

– 33 Forslag til endring av løypetraseen.  

– 34 Forslag til endring av løypetraseen.   

– 48 Forslag til ny løypetrase fra Trabelia Sør og Lysløypa opp til Høgåsen.   

– 49 Forslag fra VTSA til ny løypetrase på vestsiden av Veslefjell.   

– 50 Forslag fra VTSA til ny løypetrase fra Sleivhaugen til Raubekken, for å unngå alle vegkryssinger  
         i Langbakken.  

– 51 Løypetrase bør endres  

– 44 Formannskapet i Ringebu kommune bevilget økonomisk støtte til reguleringsarbeidet som ble startet 
av VTSA. Venabygd grunneierlag klaget så på vedtaket i Formannskapet om økonomisk støttet til VTSA for 
gjennomføring av reguleringsarbeidet, og fikk omgjort vedtaket i påfølgende møte i Ringebu 
Kommunestyre, slik at kommunen nå ikke støtter reguleringsarbeidet økonomisk for VTSA.   

– 45 Venabygd grunneierlag advarer mot at løypenettet reguleres.  


